
Jegyzõkönyv

 

 

Készült: 2003. szeptember 25. napján 1800 órakor, Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének rendes 
nyílt ülésén.

 

Helye: Pilisvörösvár Város Polgármesteri Hivatala tanácskozóterme

 

Jelen vannak: Grószné Krupp Erzsébet polgármester, Bruckner Katalin, Falics János, Falics Jánosné, Halmschláger 
Antal 18:15, Havas Ferenc, Kárpáti János, Keszthelyi László 18:50, Krupp János, Molnár Sándor 18:20, Müller János, 
Müller Márton, Pándi Gábor, Szakszon József alpolgármester, Temesvári Anna, Ujvári Hedvig 19:30, Zbrás Pálné

 

Távollétét jelezte: Kós Beatrix

 

Meghívottak: Heider László jegyzõ

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Köszöntötte a megjelenteket 2003. szeptember 25. napján. Megállapította, 
hogy a Képviselõ-testület 13 fõvel határozatképes. Javasolja a 161/2003. sz. elõterjesztés felvételét, és 13. napirendi 
pontként való tárgyalását. 

 

Müller János: Javasolja az 1-2-3. napirendi pontot utolsó napirendként tárgyalni.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a 161/2003. sz. elõterjesztés napirendre való felvételét.

 

No: 1
A Képviselõ-testület a javaslatot 13 igen szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel Müller János javaslatát.

 

No: 2
A Képviselõ testület a módosító javaslatot 12 igen és 1 nem szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a módosított napirendet.

 

No: 3
A Képviselõ-testület a módosított napirendet 12 igen és 1 nem szavazattal elfogadta.

 



Napirendi pontok:                                                                                      Elõadó:

 

1)      
 

2003. évi létszámcsökkentési pályázat
(Et.: 159/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

2)      
 

Német Nemzetiségi Óvoda pótköltségvetési kérelme (Et.: 
151/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

3)      
 

Nevelési-oktatási intézmények alapító okiratainak módosítása 
(Et.: 103/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

4)      
 

Közösségi Ház Kábel TV eladásából származó bevétele (Et.: 
155/2003.)

 

 

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

5)      
 

A 2003. évi költségvetési rendelet módosítása
(Et.: 154/2003.)
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának 2003. év elsõ félévi 
gazdálkodásáról szóló beszámoló (Et.: 153/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

6)      
 

Pályáztatást bonyolító bizottság létrehozása
(Et.: 158/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

7)      
 

Parkolók üzemeltetése:
a)      Fõ u. 66. üzemeltetése (Et.: 147/2003.)
b)      Fõ u. 91. parkoló kialakítása

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

8)      
 

Helyi birtokhasznosítási bizottság létrehozása
(Et.: 117/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

9)      
 

Aljegyzõi pályázatok értékelése, ill. pályázati kiírás
(Et.: 105/2003.)

 

Heider László
jegyzõ

10)  
 

Kötelezõ felszerelés- és eszközjegyzék végrehajtására pályázat 
benyújtása (Et.: 161/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

11)  
 

A pilisvörösvári bányatavak hasznosításával kapcsolatos 
haszonbérleti szerzõdés módosítása (Et.: 149 /2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester



12)  
 

Utca-névtáblák kihelyezése (Et.: 150/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 

13)  
 

Védõnõi Szolgálat nyílászáróinak cseréje 
(Et.: 156/2003.)

 

Pilisvörösvári bányatavakon található horgászbódék illetve 
stégekkel kapcsolatos fellebbezések
(Et.: 133/2003.) ZÁRT ÜLÉS

 

Kárpáti János
SZEB elnök

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 

14)  
 

Felvilágosítás kérés

 
 

15)  
 

Polgármesteri beszámoló (Et.: 157/2003.)
Tájékoztató az ingatlanvásárlásokról (Et.: 157-2/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet
polgármester

 

16)  
 

Jelentés a lejárt határidejû határozatokról
(Et.: 152/2003.)

 

Heider László
jegyzõ

 

 

1. napirendi pont
2003. évi létszámcsökkentési pályázat (Et.: 159/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 4
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 154/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a 2003. 
létszámcsökkentés pályázat benyújtásáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete feladatainak racionálisabb ellátása érdekében a 
közétkeztetést a SODEXHO Magyarország Kft.-vel oldja meg 2003. szeptember 1-tõl 2013. augusztus 31-ig. 
A fentiek miatt az alábbi létszámleépítéseket rendelte el:
Napos Oldal Szociális Központ:                                                                  0,5 fõ
Templom Téri Általános Iskola:                                                                    2,5 fõ
Német Nemzetiségi Óvoda:                                                                         10 fõ
Német Nemzetiségi Gimnázium és Közgazdasági Szakközépiskola:       10 fõ.

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzata nyilatkozik arról, hogy költségvetési szerveinél a meglévõ üres álláshelyeken, az 
elõreláthatólag megüresedõ álláshelyeken, vagy a tervezett álláshelyeken, illetve szervezeti változás, feladatátadás 
következtében az önkormányzat fenntartói körén kívüli munkáltatónál a Német Nemzetiségi Óvoda 3 



közalkalmazottja, a Német Nemzetiségi Gimnázium és Közgazdasági Szakközépiskola 4 közalkalmazottja esetében a 
munkaviszonyban töltött idejük folytonosságának megszakítása nélküli foglalkoztatására nincs lehetõség.

 

A Képviselõ-testület felkéri a Polgármestert, hogy a Német Nemzetiségi Óvoda valamint a Német Nemzetiségi 
Gimnázium és Közgazdasági Szakközépiskola feladatainak racionálisabb ellátása miatt létszámleépítéshez – 7 konyhai 
dolgozó esetében – a pályázatot nyújtsa be. 

 

Határidõ: 2003. október 01.                                                              Felelõs: polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 13 igen szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

 

2. napirendi pont
Német Nemzetiségi Óvoda pótköltségvetési kérelme (Et.: 151/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 5
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 155/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a Német 
Nemzetiségi Óvoda pótköltségvetési kérelmérõl

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Német Nemzetiségi Óvoda dolgozójának 
közalkalmazotti jogviszonyának megszüntetéséhez szükséges felmentéshez és jubileumi jutalom kifizetéséhez 
1.512.560 Ft személyi jellegû juttatást létszám leépítési pályázat terhére, és 438.642 Ft járulékot biztosít az általános 
tartalékkeret terhére.

 

Felkéri a jegyzõt a költségvetési rendelet módosítására.

 

A Képviselõ-testület felhívja az intézményvezetõ figyelmét a körültekintõ költségvetési elõirányzatok tervezésére, 
valamint arra, hogy köteles a költségvetés keretein belül gazdálkodni.

 

Határidõ: 2003. szeptember 30.                                                       Felelõs: jegyzõ

 

A Képviselõ-testület a határozatot 13 igen szavazattal hozta.



 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

 

3. napirendi pont
Nevelési-oktatási intézmények alapító okiratainak módosítása (Et.: 103/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 6
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 156/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a nevelési-
oktatási intézmények Alapító Okiratának módosításáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a
1.   A Német Nemzetiségi Óvoda Alapító Okiratának kiegészítõ tevékenységei közül törli: „az intézményben mûködõ 

konyha látja el a város óvodás gyermekeit és dolgozóit (az étel szállítása az intézmény tulajdonát képezõ 
gépkocsival történik)"

2.   A Templom Téri Általános Iskola Alapító Okiratának „Az alaptevékenységet segítõ kiegészítõ tevékenységei” 
közül törli: „az étkezés után adódó ételhulladék értékesítése”

3.   A Német Nemzetiségi Általános Iskola Alapító Okiratának „Az alaptevékenységet segítõ kiegészítõ 
tevékenységei” közül törli: „az étkezés után adódó ételhulladék értékesítése”

4.   Német Nemzetiségi Gimnázium és Közgazdasági Szakközépiskola Alapító Okiratának „Az alaptevékenységet 
segítõ kiegészítõ tevékenységei” közül törli: „fõzõkonyha üzemeltetése” szövegrészeket.

Felkéri a Polgármestert, hogy a módosított Alapító Okiratokat egységes szerkezetben adja ki.
Felkéri az intézmények vezetõit, hogy a módosított Alapító Okiratok alapján vizsgálják felül Szervezeti és Mûködési 
Szabályzatukat, a szükséges változásokat követõen 2003. október 15-ig nyújtsák be jóváhagyás céljából.

 

Határidõ: 2003. szeptember 01.                                                       Felelõs: polgármester
                2003. október 15.                                                                            intézményvezetõk

 

A Képviselõ-testület a határozatot 13 igen szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

 

4. napirendi pont
Közösségi Ház Kábel TV eladásából származó bevétele (Et.: 155/2003.)



 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait.
Temesvári Anna: Az elõterjesztésben szereplõ I. sz. határozati javaslatot támogatja az OKSB, azért, hogy a maradék 
pénzbõl még pályázhasson a Közösségi Ház.

 

Bruckner Katalin: Úgy értesült, hogy a közeljövõben nem lesz olyan pályázat, amelybõl a Közösségi Házat fel 
tudnák újítani. Fontosnak tartja, hogy a vizesblokkot megcsinálják. Javasolja, hogy új árajánlatokat kérjenek be.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az új árajánlatok bekérését az I. sz. határozati javaslat tartalmazza. További 
döntések alapján kell meghatározni, hogy a rendelkezésre álló összegbõl milyen munkákat lehet megcsináltatni.

 

Pándi Gábor: Az ÜB az I. sz. határozati javaslatot támogatja. Felkereste egy lakos, aki annak idején a Kábel TV 
rendszerének kiépítésében részt vett. A Kábel TV társulatnak fele részben az Önkormányzat volt a tulajdonosa, ezért 
kéri, hogy tisztázzák az eladás feltételeit.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Tájékozódni fog a Kábel TV eladásának részleteirõl és értesíti a Képviselõ-
testület tagjait.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ I. sz. határozati javaslatot.

 

No: 7
A Képviselõ-testület a határozati javaslatot 8 igen, 5 nem és 1 tartózkodás szavazattal elvetette.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ II. sz. határozati javaslatot.

 

No: 8
A Képviselõ-testület a határozati javaslatot 9 igen, 4 nem és 2 tartózkodás szavazattal elvetette.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

5 napirendi pont
A 2003. évi költségvetési rendelet módosítása (Et.: 154/2003.)

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának 2003. év elsõ félévi gazdálkodásáról szóló beszámoló (Et.: 153/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait.

 



Kárpáti János: A 14. sz. mellékletben szereplõ elsõ lakáshoz jutók támogatása 3,5 M Ft. Kérdése, hogy a módosított 
elõirányzat miért lett 3.120 e Ft? Az elõirányzatból elköltöttek 650 e Ft-ot, így maradt 2.850 e Ft. Tehát a két összeg 
nem egyezik meg.

 

Bolláné Bognár Margit gazdálkodási osztályvezetõ: A 2. oldalon az elõirányzat módosításnál szerepel az Attila u. 4 
szám alatti ingatlan felújítása, amely 650 e Ft a KPB keretébõl és 650 e Ft az elsõ lakáshoz jutók kölcsön keretébõl 
származott.

 

Kárpáti János: Ha a 3.500 e Ft-ból kivonjuk a 650 e Ft-ot, akkor az 2.850 e Ft, és nem 3.120 e Ft.

 

Bolláné Bognár Margit gazdálkodási osztályvezetõ: A Hivatal pénzmaradványán munkáltatói kölcsönként 270 e Ft 
szerepel, és ez lett tévesen hozzáadva.
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ költségvetési rendelet 
módosítását.

 

No: 9
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának

17/2003. (X. 1.) Kt. sz. rendelete
a 2003. évi költségvetésrõl szóló

2/2003. (I. 27.) Kt. sz. rendelet módosításáról

 

A Képviselõ-testület a rendeletet 14 igen és 1 tartózkodás szavazattal megalkotta.

 

A rendelet a jegyzõkönyv mellékletét képezi.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a beszámoló elfogadását.

 

No: 10
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 157/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a 2003. évi 
költségvetés I. féléves gazdálkodásáról szóló beszámolóról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete az Önkormányzat 2003. év I. félévi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót az elõterjesztésben foglaltak szerint elfogadja.

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 15 igen szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 



6. napirendi pont
Pályáztatást bonyolító bizottság létrehozása

(Et.: 158/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait.

 

Pándi Gábor: Az ÜB javasolja a 2 M Ft-os beruházási összeghatár megjelölését. A Bizottság tagjai úgy gondolják, 
hogy 3 külsõs ember és egy hivatali jegyzõkönyvvezetõ elég a pályázatbontáshoz. A helyben szokásos módot nem 
tartják megfelelõen a kihirdetéshez. Javasolja, hogy az illetékes vörösvári vállalkozókat levélben értesítsék a 
pályázatokról, ill. a Hivatal számítógépében legyenek nyilvántartva.

 

Temesvári Anna: Javasolja, hogy adjanak lehetõséget a bizottságok tagjainak is, és így õk alkothatják a pályáztatást 
bonyolító bizottságot.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A bizottság minél nagyobb létszámú, annál nagyobb a lehetõség a 
mûködõképességre.

 

Pándi Gábor: Olyan tagokat javasolt az ÜB, a bizottságba, akik napközben is elérhetõek.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az 5 M Ft-ra a javaslatot.

 

No: 11
A Képviselõ-testület a javaslatot 10 igen, 4 nem és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az ajánlattételi felhívások helyben szokásos módon 
történõ meghirdetését.

 

No: 12
A Képviselõ-testület a javaslatot 13 igen, 2 nem és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta.

 

Pándi Gábor: Javasolja, hogy a pályázatot benyújtó személy írja rá a borítékra, hogy „PÁLYÁZAT”, és így adja le az 
iktatóba.

 

Zbrás Pálné: Kérdése, hogy az SZMSZ nem szabályozza a posta bontás menetét ill. kinek milyen jogköre van a 
bontásnál?

 

Heider László jegyzõ: Az Iratkezelési Szabályzat szabályozza az ügyirat beérkezését és annak további menetét.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ha a boríték nincs megjelölve, akkor a postát bontó személy kibonthatja a 
leveleket. A beérkezett leveleket érkeztetik.



 

Szakszon József alpolgármester: Kérdése, hogy ez pontosan hogyan zajlik?

 

Heider László jegyzõ: A jelenleg hatályos Iratkezelési Szabályzat úgy rendelkezik, hogy minden levelet kibonthatnak 
az iktatóba, ami nem névre szól. A pályázati borítékoknak a mûszaki osztályra való leadása a legcélszerûbb. A pályázó 
írja rá a borítékra a „PÁLYÁZAT” címszót, és akkor az iktató véletlenül sem fogja felbontani a levelet.

 

Szakszon József alpolgármester: A pályázat kiírásánál megnevezik azt a személyt, akinek át kell adni a pályázatot.

 

Molnár Sándor: Véleménye szerint egy belsõ utasítással le kell szabályozni, hogy az iktatóba bekerült pályázatokat, 
hova kell továbbítani.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A pályázat kiírásnak tartalmaznia kell, azt a személy és helyet, ahová a 
pályázatokat be kell nyújtani. Szavazásra tette fel azt a javaslatot, hogy a pályázatokat a mûszaki osztályra nyújtsák be.

 

No: 13
A Képviselõ-testület a javaslatot 12 igen, 3 nem és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a bizottság tagjaira – a 6 Bizottsági elnök - való 
javaslatot.

 

No: 14
A Képviselõ-testület a javaslatot 10 igen, 5 nem és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A pályázat kiírásánál szabályozni kell, hogy a pályázat bontásánál hány 
képviselõnek kell jelen lennie. Két képviselõ egyidejû ottléte szükséges a pályázat bontásához.

 

Heider László jegyzõ: Javasolja, hogy bizottság helyett munkacsoport legyen a megnevezés.

 

Pándi Gábor: Bejelenti, hogy nem vállalja a bizottságban való részvételt.

 

Temesvári Anna: Bejelenti, hogy nem vállalja a megbízást, és maga helyett Bruckner Katalint javasolja.
Kárpáti János: Bejelenti, hogy nem vállalja a bizottságban való részvételt.

 

Müller Márton: Javasolja, hogy vonják vissza az elõzõ javaslatot.

 

Bruckner Katalin: Úgy gondolja, hogy az érintetteket még a szavazás elõtt meg kellett volna kérdezni, hogy vállalják-
e a feladatot.



 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kérdése, hogy az ÜB egyeztetett azokkal a jelöltekkel, akiket javasolt?

 

Pándi Gábor: Nem.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kérdése, hogy a javasolt tagok vállalják a feladatot?

 

Bruckner Katalin: Igen.

 

Molnár Sándor: Igen.

 

Zbrás Pálné: Igen.

 

Pándi Gábor: Nem.

 

Falics János: Nem.

 

Szakszon József alpolgármester: A három ember kevés és ezért javasolja, hogy ne legyenek póttagok, hanem 
jelentkezzenek még a bizottságba.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kérdése, hogy a bizottsági elnökök közül ki vállalja még a bizottságban 
való tagságot?

 

Halmschláger Antal: Igen.

 

Krupp János: Igen.

 

Müller János: Nem.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a pályáztatást bonyolító bizottságba javasolt nevek 
elfogadását: Bruckner Katalin, Molnár Sándor, Zbrás Pálné, Halmschláger Antal, Krupp János.

 

No: 15
A Képviselõ-testület a javaslatot 15 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta.

 

Szakszon József alpolgármester: Kérdése, hogy jelen esetben a megválasztott bizottsági tagok tiszteletdíjával 
kapcsolatban mikor kell tárgyalni?



 

Heider László jegyzõ: Mivel a Képviselõ-testület felállította a bizottságot, így az SZMSZ-t is módosítani kell ennek 
megfelelõen. Viszont, ha munkacsoportnak vagy team-nek nevezik el a most megválasztott bizottságot, akkor nem 
kell az SZMSZ-ben változtatást végrehajtani.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel azon módosítást, hogy a bizottság elnevezés helyett, 
pályáztatást lebonyolító munkacsoport szerepeljen.

 

 

No: 16
A Képviselõ-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Müller János nem vállalta a bizottsági tagságot, tekintettel arra, hogy 
Önkormányzati Bizottságként mûködött volna. Mivel tisztázódott a helyzet, így vállalja a megbízást.

 

Molnár Sándor: Havas Ferencet javasolja a munkacsoportba felvenni.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kérdése, hogy Havas Ferenc vállalja-e a megbízást?

 

Havas Ferenc: Vállalja a megbízást.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel Müller János és Havas Ferenc nevét a munkacsoport 
tagjai közé felvenni.

 

No: 17
A Képviselõ-testület a javaslatot 13 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 18
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 158/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata pályáztatás 
szabályozásáról, valamint pályáztatást bonyolító munkacsoport létrehozásáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a várhatóan 5 millió Ft-ot elérõ építési beruházásra 
vonatkozóan a pályáztatás bonyolítására a következõ szabályozást alkotja.
Az árajánlat kérésben kerüljenek meghatározásra az alábbiak:

·          az ajánlattételi felhívások a helyben szokásos módon jelenjenek meg, 

·          ajánlattételi határidõ legyen feltüntetve,



·          az ajánlatokat a hivatal mûszaki osztályára kell benyújtani, és a bontásig ott kell õrizni,

·          árajánlatok csak zárt borítékban történõ benyújtás esetén érvényesek,

·          az ajánlatokat tartalmazó zárt borítékokat az ajánlattételi határidõ lejárta idõpontjában kell felbontani,

·          az ajánlatok felbontásánál az ajánlatkérõ képviseletében az erre a célra létrehozott munkacsoport, valamint az 
ajánlattevõk lehetnek jelen,

·          az ajánlattételi határidõ után benyújtott ajánlatok érvénytelennek minõsülnek.
Az ajánlatok felbontásáról jegyzõkönyvet kell készíteni, melyben az ajánlattevõk neve, és a vállalási ár kerül 
rögzítésre. A Képviselõ-testület a fentiek szerinti beruházások kivitelezõjének kiválasztását elõkészítõ munkacsoport, 
az alábbi tagokból áll: Bruckner Katalin, Molnár Sándor, Zbrás Pálné, Halmschláger Antal, Krupp János, Havas 
Ferenc, Müller János.

 

Határidõ: folyamatos                                                                         Felelõs: polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 14 igen szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

 

7. napirendi pont
Parkolók üzemeltetése:

Fõ u. 66. üzemeltetése Et.: 147/2003.)
Fõ u. 91. parkoló kialakítása

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait. Javasolja, hogy a mûködési idõt a vállalkozó dönthesse el.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot, a 
következõ módosításokkal: az idõtartam 2003. november 1-tõl - 2004. augusztus 31-ig szól, a bérbe adott parkoló a 
parkolási nyitvatartási ideje 7-20 óráig tart.

 

No: 19
A Képviselõ-testület a határozati javaslatot 8 igen, 5 nem és 2 tartózkodás szavazattal elvetette.

 

Bruckner Katalin: Kérdése, hogy az ÜB korábbi javaslatát nem lehet-e szavazásra feltenni? Õk a parkoló 
ingyenességét javasolták.

 

Molnár Sándor: Kérdése, hogy ki az aki önként fog jelentkezik a parkoló takarítására?

 

 



Szünet 19:24-19:43

 

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Módosító indítványa, hogy a parkoló bérleti díjbevételét a parkoló tovább 
építésére fordítja az Önkormányzat.

 

Bruckner Katalin: Kérdése, hogy a korábban megszavazott határozatot-amely kimondja, hogy a parkoló bérleti 
díjából befolyt összeg a KPB keretébe fog befolyni–ez a határozat módosítja?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Igen. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 20
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 159/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a Fõ út 66. 
szám alatti ingatlanon parkoló üzemeltetésérõl

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Pilisvörösvár, Fõ út 66. szám alatti 
ingatlant parkoló üzemeltetésre 2003. november 01-tõl 2004. augusztus 31-ig bérbe kívánja adni. A bérlõ a parkolásért 
maximum 100,- Ft/óra parkolási díjat szedhet. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a bérbeadást megpályáztassa, és a 
legkedvezõbb ajánlatot tevõ vállalkozóval a szerzõdést kösse meg.

 

Határidõ: folyamatos                                                                         Felelõs: polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 13 igen, 2 nem és 1 tartózkodás szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

Kárpáti János: Véleménye szerint a Fõ út 91-ben érintetteket tájékoztatni kellett volna, hogy nem tárgyalja a 
Képviselõ-testület az elõterjesztést.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Fõ út 91. parkoló kialakításáról nem készült elõterjesztés. A Fõ út 91. 
bérleményével kapcsolatos anyagot, valamint Mihályfi Béla levelét és a birtokba adás-vétel jegyzõkönyvét minden 
képviselõ idõben megkapta.

 

Szakszon József alpolgármester: Úgy gondolja, hogy egy elõterjesztés akkor kerül kiosztásra, ha tárgyalják is.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Mihályfi Bélának azért nem ad szót, mert a véleményét levélben már 
megfogalmazta. Elõterjesztést kell készíteni a bérleményrõl, hogy tárgyalni tudja a Képviselõ-testület.

 



Kárpáti János: A kifogása az volt, hogy nem tájékoztatták az érintetteket arról, hogy a Fõ út 91. sz. ügy nem kerül 
tárgyalásra a mai ülés folyamán.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Amennyiben az ügy tárgyalásra került volna, úgy az érintettek vendégként 
meghívót kaptak volna az ülésre.
Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

8. napirendi pont
Helyi birtokhasznosítási bizottság létrehozása

(Et.: 117/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait. Müller Márton vállalta a delegálást. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 21
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 160/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a helyi 
birtokhasznosítási bizottságba delegált tagról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a helyi birtokhasznosítási bizottságba 
Müller Márton Pilisvörösváron termõföldtulajdonnal rendelkezõ, vagy termõföldet használó és mezõgazdasági 
tevékenységet folytató, pilisvörösvári lakost választja.

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 16 igen és 1 tartózkodás szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

9. napirendi pont
Aljegyzõi pályázatok értékelése, ill. pályázati kiírás

(Et.: 105/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 22
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 161/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata az aljegyzõi 
álláspályázat kiírásáról

 



Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a 206/2002. (IX. 28.) Kt. sz. határozatával meghirdetett 
aljegyzõi pályázatot eredménytelennek nyilvánítja, ezzel egyidejûleg, a Képviselõ-testület Pilisvörösvár Város 
Polgármesteri Hivatalának aljegyzõi állásra vonatkozó pályázati kiírást az elõterjesztésben foglalt hirdetéstervezettel 
elfogadja, és felkéri a jegyzõt, hogy a pályázat meghirdetésérõl gondoskodjon.

 

A Belügyi Közlönyön kívül egyéb folyóiratban a pályázat ne jelenjen meg.

 

Pályázati kiírás

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete pályázatot hirdet aljegyzõi állás betöltésére.

 

Pályázati feltételek:
-                igazgatásszervezõi vagy állam- és jogtudományi doktori képesítés, 
-                közigazgatási szakvizsga, vagy jogi szakvizsga,
-                magyar állampolgárság,
-                büntetlen elõélet,
-                közigazgatási szervnél szerzett legalább 10 éves gyakorlat és legalább 2 éves vezetõi gyakorlat.

 

Pályázathoz mellékelni kell:
-                részletes önéletrajzot,
-                szakmai tevékenységet részletezõ ismertetõt,
-                képesítést tanúsító okirat hiteles másolatát,
-                három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítványt.

 

Bérezés: a köztisztviselõk jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. tv. rendelkezései alapján.

 

Pályázat benyújtásának határideje: a Belügyi Közlönyben történõ megjelenést követõ 30 napon belül.

 

Pályázatokat Pilisvörösvár Város jegyzõjéhez kell benyújtani
Polgármesteri Hivatal 2085 Pilisvörösvár, Bajcsy-Zs. tér 1.

 

Pályázat elbírálása: a benyújtási határidõt követõen várhatóan a második testületi ülésen.

 

Határidõ: 30 nap                                                                               Felelõs: jegyzõ

 

A Képviselõ-testület a határozatot 17 igen szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 



 

10. napirendi pont
Kötelezõ felszerelés – és eszközjegyzék végrehajtására pályázat benyújtása 

(Et.: 161/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ I. sz. határozati javaslatot.

 

No: 23
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 162/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a kötelezõ 
felszerelés - és eszközjegyzék végrehajtására pályázat benyújtásáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Pest Megye Közoktatás-fejlesztési Közalapítvány 
„Eszközfejlesztés” pályázatára a nevelési-oktatási intézmények részére a pályázatot benyújtja. A pályázat 
benyújtásához 1.000.000 Ft önrészt biztosít a pályázati önrész terhére. A Képviselõ-testület a pályázat céljaival 
egyetért, nyilatkozik arról, hogy a megvalósítása a megpályázott összegbõl és a rendelkezésre álló önrészbõl 
megvalósítható.

 

Felkéri a Polgármestert, hogy határidõre a pályázatot nyújtsa be.

 

Felkéri a jegyzõt a költségvetési rendelet módosítására.

 

Határidõ: 2003. október 15.                                                              Felelõs: polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 17 igen szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ II. sz. határozati javaslatot.

 

No: 24
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 163/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a kötelezõ 
felszerelés - és eszközjegyzék végrehajtására pályázat benyújtásához önrész biztosításáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Kábel TV eladásából származó bevételbõl 1.000.000 Ft-
ot átcsoportosít az intézményi pályázati önrész terhére, melyet a többletbevételek terhére visszapótol.

 

Határidõ: 2003. december 20.                                                          Felelõs: polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 15 igen, 1 nem és 1 tartózkodás szavazattal hozta.



 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

11. napirendi pont
A pilisvörösvári bányatavak hasznosításával kapcsolatos haszonbérleti szerzõdés módosítása (Et.: 149 /2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait. Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 25
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 164/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a 
pilisvörösvári bányatavak haszonbérleti szerzõdésének megkötésére vonatkozó hatáskör átruházásáról

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a pilisvörösvári bányatavak haszonbérleti 
szerzõdését elfogadja, és felhatalmazza a polgármestert a szerzõdés megkötésére.

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: polgármester

 

A Képviselõ-testület a határozatot 17 igen szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.
12. napirendi pont

Utca-névtáblák kihelyezése (Et.: 150/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait. Levette a napirendrõl az elõterjesztés tárgyalását, azzal a megjegyzéssel, hogy megfelelõ tájékoztatás 
igényével újra tárgyalni fogja a Képviselõ-testület az elõterjesztést.

 

 

13. napirendi pont
Védõnõi Szolgálat nyílászáróinak cseréje

(Et.: 156/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. Ismertette a bizottságok 
javaslatait.

 

Kárpáti János: Tájékoztatja a Képviselõ-testületet, hogy jelentkezett egy vállalkozó, aki ingyen vállalja az ajtók 
beépítését, abban az esetben, ha az általuk forgalmazott mûanyag ajtók kerülnek megvásárlásra.

 



Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.

 

No: 26
Pilisvörösvár Város Önkormányzata Képviselõ-testületének 165/2003. (IX. 25.) Kt. sz. határozata a Védõnõi 
Szolgálat nyílászáró cseréjérõl

 

Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a SZEB keretébõl 300.000 Ft-ot átcsoportosít a 
Szakorvosi Rendelõintézet felújítási keretébe azzal, hogy azt a Védõnõi Szolgálat nyílászáró cseréjére köteles 
fordítani.
Felkéri a jegyzõt a költségvetési rendelet módosítására.

 

Határidõ: azonnal                                                                              Felelõs: jegyzõ

 

A Képviselõ-testület a határozatot 17 igen szavazattal hozta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Zárt ülést rendel el.

 

 

Zárt ülésrõl külön jegyzõkönyv készült.

 

 

14. napirendi pont
Felvilágosítás kérés

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.

 

Temesvári Anna: Kérése, hogy ha a körzeti lakosok értesítést kapnak a Hivatalból bármilyen ügybõl kifolyólag, 
akkor a körzeti képviselõ is kapjon értesítést. Kérdése, hogy a Szegfû és a Nagyváradi utcánál hogyan fog megoldódni 
a csapadékvíz elvezetése?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Mind a két utcában a kivitelezés megkezdését követõen a Hivatal 
szakemberei meg fogják oldani a helyszíni problémákat. A csapadékvíz a Fürdõ-közbõl áramlik le. A terv szerinti 
megoldást fogják alkalmazni a probléma kiküszöbölésére.
Temesvári Anna: Elfogadta a választ.

 

Pándi Gábor: Úgy gondolja, hogy ha 3-szori felajánlás után is nemet mondtak az ingatlantulajdonosok az eladásra, 
akkor a továbbiakban sem fogják eladni a földeket. Kérdése, hogy a lakosság tájékoztatására milyen felvilágosítást 
adhat, az ügy állásáról?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ez a tájékoztatás úgy került az elõterjesztések közé, hogy a szervezési 
osztály vezetõje nem egyeztetett vele. A feljegyzésben hibák merültek fel. Elsõsorban az Önkormányzat meglévõ 
tulajdonának adatai sem valósak. Az érintett lakosokkal személyesen fog tárgyalásokat folytatni, és ezek után lehet 



tovább lépni az ügyben.

 

Pándi Gábor: Elfogadta a választ.

 

Müller Márton: Úgy gondolja, hogy a tájékoztató nem teljes, de a tájékoztatás igényét kielégíti.

 

Bruckner Katalin: Kérdése, hogy a Hivatal kapott-e tájékoztatást a 10-es elkerülõ úttal kapcsolatban? Valós-e az a 
hír, hogy a Kormány hitelt vett fel a 10-es út elkerülõ szakaszának megépítésére, és erre 2007-es határidõt szabott ki, 
illetve a vasútfejlesztésre is vett fel hitelt? Javasolja, hogy a Polgármester Asszony tárgyalásokat folytasson annak 
érdekében, hogy egy buszjárat induljon a vasútállomáshoz reggeli és délutáni idõpontban.
A Kossuth Lajos utcát és az Iskola utcát összekötõ járdarésznél a Matáv kábeleket fektetett le, és a helyreállítás még 
nem történt meg. Úgy gondolja, hogy ez közterület-foglalásnak minõsül, ezért ha nem szállítja el a Matáv a 
földkupacot, akkor fizessen közterület-foglalási díjat. Kérdése, hogy a beláthatatlan utaknál a bokrok kérdésének ügye 
hogyan alakul?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A 10-es úttal kapcsolatban minden információ igaz, amit a Képviselõ 
Asszony elmondott. A hitelfelvétel megtörtént. A mûszaki osztályra bejelentkezett az a tervezõ csoport, akik a 
Vörösvár elkerülõ szakaszt tervezik. Az I. szakasz egyeztetése már megtörtént. A II. szakasz megtervezésére nemrég 
került sor. A tervek készítése elkezdõdhet, mert a nyomvonallal kapcsolatos véleményeket nem változtatatták meg.
A PEMÁK-tól értesült, hogy közös pályázatot lehet Brüsszelbe benyújtani, melyen szívesen részt vennének. A hitel a 
10-es út elkerülõ szakaszáról szól. A két 10-es út összekötése Vörösvár számára fontos lenne.
2003. szeptember 26-án lesz az új motorvonat elsõ bemutatója, mely próbaútja a Nyugati pályaudvartól - Solymárig 
tart.
A helyi tömegközlekedés megvalósítását egy helyi vállalkozó tudná megoldani. A Volán a belsõ közlekedést nem 
tudja vállalni. A vállalkozók úgy gondolják, hogy nem nyereséges ez a vállalkozás.
A Matáv érvényes építési-és közterület használati engedéllyel kezdte meg a munkálatokat. A felbontott burkolat ill. a 
teljes Iskola-köz viacolorral történõ helyreállításról a Matáv fog gondoskodni. A kivitelezési munkákat még nem 
fejezte be, csak a kábelt helyezte el.
Marosi Gusztávval megbeszélte, hogy ahol akadályt jelentenek a közlekedésben a bokrok ott levágják, de a 
lombhullatást meg kell várni.

 

Bruckner Katalin: A bokrok bejárásánál szívesen részt venne. A buszközlekedést valamilyen módon meg kell oldani.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Volán és a helyi vállalkozók elzárkóztak a feladat megvalósításától.

 

Molnár Sándor: Jelezni szeretné, hogy a Horgászsornál nem mûködik a közvilágítás.

 

Falics Jánosné: Kérdése, hogy mikorra tervezik Pilisvörösvár közigazgatási határáig a közvilágítás kiépítését? A 
pilisszentiváni polgármesterrel folytatott tárgyalások mire vezettek a Klapka utca ügyében? A PEMÁK-kal való 
bejárás alkalmával gyalog átkelõ-helyet szerettek volna az orvosi rendelõvel szemben, ami jelentõsen csökkentené a 
Kultúrház elõtti gyalogátkelõ forgalmát. Kérdése, hogy mi történt ez ügyben. Jelezni szeretné, hogy a Görgey utca két 
legfontosabb lejárata életveszélyes. Erre milyen megoldást tud ajánlani a Hivatal?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A közvilágítás továbbterjesztése nagymértékben a költségvetés függvénye. 
A mûszaki osztály össze fogja gyûjteni azokat a felmerült igényeket, melyek a Hivatalba beérkeztek, de még nem 
valósultak meg. Ezeket az igényeket a jövõ évi költségvetésbe tervezni fogják.
A Klapka utca tekintetében a pilisszentiváni Hivatallal még nem tudtak megegyezni. A pilisszentiváni Hivatal küldött 



egy levelet, melyben kérte, hogy Vörösvár nyilatkozzon arról, hogy szándékozik-e közösen pályázni. Az általuk 
benyújtott tervdokumentáció elfogadhatatlan. Vörösvár kérte, hogy az ingatlanok bejárata jelenjen meg a terven egy 
behajtóval. A módosításra ez idáig nem reagáltak.
A PEMÁK-kal újabb egyeztetéseket kell folytatni, mert semmi nem teljesült abból, amit a bejárás során 
észrevételeztek. Az illetékesekhez benyújtják a zebra felfestésének igényét.
A Görgey utcára árajánlatokat fognak bekérni, még a tél megkezdése elõtt. A Jet kútnál az út melletti járdákért az ott 
élõ ingatlantulajdonosoknak van kötelezettségük.

 

Müller Márton: Kérdése, hogy a Görgey utcában lévõ építési telkek mikor kerülnek értékesítésre? Van-e 
Pilisvörösvárnak szabályzata arról, hogy milyen színûre lehet a házakat festeni? Kéri, hogy a mûszaki osztály 
készítsen egy olyan térképet, amelyen fel lenne tüntetve, hogy milyen területen mit lehet építeni. A csõtörések utáni 
aszfalt helyreállítást ellenõrzi valaki? Javasolja, hogy a szólítsák fel a Volánt a menetrend betartására. A PESTTERV 
által kiadott térképen a változások nincsenek feltüntetve. Az ELMÛ a korszerûsítéseket megvalósította?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az Angeli köznél az Önkormányzat kiszedte a járdából a villanyoszlopot. A 
PESTTERV a változásokat összegyûjtötte és a szakhatósági engedélyezés után ezeket átvezeti. A csõtörések utáni 
aszfaltozást a Vízmûnek kell helyreállítania. A Görgey-Klapka utca telekkialakításánál a földmérõ elkészítette a 
vázlattervet, melyben 1200-1300 m2 nagyságú telkek szerepelnek. A rendezési terv elfogadása után lehet az építési 
munkákat megkezdeni.
A házszínekre vonatkozóan helyi szabályozás, illetve rendeletet kell készíteni, melyben a fõépítész fog segíteni.

 

Müller Márton: Elfogadja a választ.

 

Szakszon József alpolgármester: Tájékoztatja a Polgármester Asszonyt, hogy a közétkeztetés kapcsán 4 lakossági 
bejelentés volt az étel minõségével kapcsolatban. A Zrínyi utcai óvodában már több esetben csótányt is hoztak az 
étellel együtt. Kérdése, hogy érkeztek-e az étel minõségével, ill. a csótánnyal kapcsolatban bejelentések?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Hivatalban 24-en kérték az étkeztetést, és eddig nem érkezett panasz. A 
Zrínyi utcai óvodában valóban volt csótány, de azóta lecserélték az ételhordó edényeket.

 

Szakszon József alpolgármester: Kéri a Polgármestert, hogy tájékozódjon az étel minõségérõl. A Zrínyi utcai 
óvodából jelentették, hogy elszaporodtak a csótányok, és ennek az irtására a vállalkozó felvállalhatná a költségeket. 
Tájékoztatót szeretne kérni a képviselõk részére, melyben az intézményvezetõk nyilatkoznak az étel minõségérõl.
A Báthory utcánál elsõbbségadás táblák kihelyezésére lenne szükség. A Szent Erzsébet utcára benyújtott pályázat 
milyen stádiumban van? A pályázat benyújtása elõtt elkezdõdött az út vagyoncsere miatti felmérése. Ez milyen 
összefüggésben van a pályázattal? A Lõcsei utca és a Kálvária utca összenyitásával kapcsolatban lehet-e egy 
elõterjesztést készíteni? A Petõfi Sándor utca bejárásán szeretne részt venni. A Postakert utcában vannak olyan lámpák 
amelyek nem mûködnek.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Több intézménytõl érdeklõdött az étel minõségével kapcsolatban. Nagyon 
kevés helyen vannak alá- és fölé rendeltségi táblák kihelyezve, de a városban jobb kéz szabály mûködik, amit a 
forgalom elvisel. Ahol nem égnek a kihelyezett lámpatestek, ott be kell jelenteni a mûszaki osztálynak, és ezt az igényt 
az ELMÛ-nek továbbítják. A Lõcsei utcáról tárgyalt a mûszakkal, de nincs olyan ingatlan, amelyet eladnának a 
tulajdonosok. A Szent Erzsébet utcának a PEA a pályázat elõkészítõ alapra benyújtott pályázata két héttel ezelõtt volt 
a Közép-Magyarország Regionális Fejlesztési Tanács elõtt, és kiváló minõsítést kapott. A benyújtott pályázatokat 3 
féle képpen minõsítik: nem támogatható, támogatható ill. kiválóan támogatott. A Miniszterelnöki Hivatal Nemzeti 
Fejlesztési Irodája szerint a pályázatokról való tényleges döntés októberig várható.



 

Szakszon József alpolgármester: Elfogadja a választ.

 

Kárpáti János: A Pilis Security épülete elõtt a csatornafedél hiányzik, és egy oszloppal hívják fel a figyelmet a 
veszélyre. Kéri, hogy az illetékesek vegyék fel a kapcsolatot a PEMÁK-kal. Továbbá a Vasút utcában be van szakadva 
az úttest és a csatorna tisztító fedél hiányzik.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A közterület-felügyelõk értesítve lesznek a problémáról.

 

Zbrás Pálné: A Tavasz utca és a Zrínyi utca aszfaltozására benyújtott pályázaton nyert az Önkormányzat. Kérdése, 
hogy mikorra várható a Szabadságligeten az utak építése?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: 2003. október 6-ra van kiírva az egyeztetés a meghívott pályázókkal. Ezt 
követõen rövid határidõn belül megkezdõdik az útépítés, de ez az idõjárástól is függ.

 

Zbrás Pálné: Kérdése, hogy ahol az idén nem volt aszfaltozás - és helyette murvát szállítottak az utcákra - ott 
megoldható-e az utak járhatóvá tétele.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Javasolja, hogy nézzék meg, hogy a KPB keretben a kátyúzásra mennyi 
pénz maradt.

 

Zbrás Pálné: Tájékoztatja a Képviselõ-testületet, hogy a lakosság tájékoztatása fontos lenne a Kábel TV ügyével 
kapcsolatban, mert pletykák terjednek. A Budapestre utazóktól értesült, hogy a körforgalomban kiépített 
virágágyásokat örömmel vették a lakosok.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A FiberNet minden problémát az Önkormányzatra hárít. A szerzõdéseket 
felül kell vizsgálni.

 

Havas Ferenc: A távlati tervekben volt szó arról, hogy a Bányatelepen a Dobozi háznál vasúti megálló kialakítására 
kerül sor. A környéken lakóknak nagyon fontos lenne a megálló kiépítése. Kérdése, hogy erre mikor kerülhet sor?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Felül kell vizsgálni, hogy a kiépítés nem érinti-e a lakóknak a 
magántulajdonát.

 

Havas Ferenc: Kérdése, hogy július 22-én a Horgász Egyesület tagjaival való megbeszélésnek mi volt a tárgya?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Felkeresték a Horgász Egyesület tagjai és tájékoztatták a tavakkal 
kapcsolatos problémákról.

 

Halmschláger Antal: Bejelenti, hogy a Szent Erzsébet utcában a Halmai vendéglõ után besüllyedt a gázvezeték miatt 



az aszfalt, ill. a Nyár utcánál is megemelkedett az útburkolat.

 

Szakszon József alpolgármester: Kérdése, hogy a Béke utca és a Postakert utca összekötésénél a kisajátítási perrõl 
van-e újabb fejlemény.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bírósági szakértõ járt kint a helyszínen. Hivatalos értesítést nem kaptak, de 
a per folyamatban van.

 

Müller Márton: Kérdése, hogy a villanyoszlopok környékét kinek kell takarítani?

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A járdatulajdonosnak kell a takarítást elvégezniük. Írásban fog a képviselõ 
pontosabb tájékoztatást kapni.

 

 

15. napirendi pont
Polgármesteri beszámoló (Et.: 157/2003.)

Tájékoztató az ingatlanvásárlásokról (Et.: 157-2/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.

 

Pándi Gábor: A Gimnázium pályázatot nyert, melyre a terveket dr. Guth Zoltán igazgató javasolta. Szeptember 3-án 
a TÉRMÛ Kft.-vel való megbeszélésen nem volt jelen az igazgató úr. Mi volt ennek az oka, hiszen az általa benyújtott 
tervek alapján nyert az Önkormányzat a pályázaton.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Amikor a döntés még a Kormány elõtt volt, akkor került sor erre a 
megbeszélésre, a pályázat még nem volt aláírva. Írásban még nem kapott az Önkormányzat választ a pályázat 
eredményességérõl. A tervezõvel egyeztettek, hogy a pályázatot megnyerték. Tekintettel arra, hogy ez egy 317 milliós 
támogatás, plussz az önrésszel együtt közel 400 millió forintos beruházás. A közbeszerzés szabályai szerint kell a 
döntéseket meghozni, sõt elõminõsítéssel kivitelezõt kell választani. Ezért a tervezõt idõben értesíteni kellett arról, 
hogy várhatóan a beruházás megkezdõdik. Két alkalommal került sor a Gimnáziumban a látogatásra. Szeptember 8-án 
a Német Külügyminisztérium képviselõivel és Heinek Ottóval tárgyalt. Arra szerettek volna választ kapni, hogy az az 
összeg, amit õk a tetõtér beépítésre szántak, azt csak e cél megvalósítására szánják. A szerzõdés aláírásától kezdve 
készül egy tényleges megvalósítási terv és egy költségvetés. Az év végén újra megbeszélésre kerülhet sor az ügyben. 
A Heinek Ottóval felvetették, hogy a Gimnáziumban az Országos Német Önkormányzattal együtt készítsenek elõ egy 
közös fenntartói szerzõdést. Szeptember 10-i találkozón a Niermann Stifftung képviselõjével tárgyaltak. Õk 
finanszírozták a Gradus Óvodát. A látogatásuk célja az volt, hogy 2006-2007-re milyen bútorozási igény lesz.

 

Pándi Gábor: Kéri, hogy egy elõterjesztés készüljön a Gimnázium pályázaton nyert összegének felhasználásáról. 
Elfogadta a választ.

 

Falics Jánosné: Kérdése, hogy az önkormányzati ingatlanok árverése (Görgey u. - Klapka u.) milyen eredménnyel 
zárult. Kéri, hogy ezentúl az illetékes utcák is legyenek tájékoztatva az árverésekrõl.



Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Mind a két ingatlan elkelt. Nyilvánosan meg volt hirdetve az árverés. 
Szavazásra tette fel a polgármesteri beszámoló elfogadását.

 

No: 27
A Képviselõ-testület a polgármesteri beszámolót 13 igen szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását.

 

 

16. napirendi pont
Jelentés a lejárt határidejû határozatokról

(Et.: 152/2003.)

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását.

 

Heider László jegyzõ: Felhívja a figyelmet, hogy elírás történt a 95/2003. határozatnál, mert a Tavasz utca helyett a 
Nagyvárad és a Szegfû utcában kezdõdtek meg az átépítési munkálatok. A 101/2003. sz. határozatnál már 
eredményhirdetés volt és a beruházás zajlik. Kéri, hogy a Képviselõ-testület ezzel a két módosítással fogadja el a 
jelentést.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a lejárt határidejû határozatokról szóló jelentés 
elfogadását.

 

No: 28
A Képviselõ-testület a lejárt határidejû határozatokról szóló jelentést 13 igen szavazattal elfogadta.

 

Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megköszönte a jelenlévõk munkáját, bezárta a Képviselõ-testület ülését 
21:44 órakor.

 

 

 

K.m.f.

 

 

Grószné Krupp Erzsébet                                                  Heider László
polgármester                                                                             jegyzõ

 



 

 


